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Geachte heren Rood, Stuip en Moerman, 

Allereerst wil ik mijn waardering uitspreken voor uw niet aflatende betrokkenheid 
bij en belangstelling voor het door de gemeente gevoerde fietsbeleid. Dit houdt de 
gemeente scherp in het gevoerde en te ontwikkelen beleid. Uw brief is inmiddels 
besproken tijdens de commissievergadering van 13 november 2014 samen met mijn 
commissiebrief van 9 oktober 2014. 

De fietsparkeemota is door het vorige college afgewezen, omdat zij vond dat er 
voorlopig voor de ambities uit deze nota in de komende jaren onvoldoende geld 
beschikbaar zou zijn. De fietsparkeemota liep daarmee het risico een papieren tijger 
te worden. Het toenmalige college heeft er daarom voor gekozen om in dialoog met 
bewoners en ondernemers uit de binnenstad de meest urgente locaties in beeld te 
brengen en hiervoor praktisch uitvoerbare plannen te ontwikkelen die op draagvlak 
onder de verschillende belangenorganisaties kunnen rekenen. Dat is weliswaar geen 
totaaloplossing, maar zorgt er wel voor dat we de hoogste nood kunnen ledigen. 
Het bestuurlijke mandaat hiervoor is gelegen in het derde convenant binnenstad. 
Hierin heeft de gemeente samen met haar partners in de binnenstad afgesproken de 
fietsparkeerproblematiek in de periode 2013-2017 aan te pakken ten faveure van 
een beter bereikbare binnenstad. 

Het nieuwe college heeft bij haar aantreden besloten jaarlijks € 500.000,-
beschikbaar te stellen voor groen, duurzaamheid en fiets. Inmiddels is daarvoor een 
bestedingsvoorstel uitgewerkt met daarin veel fietsmaatregelen. Twee van de 
fietsmaatregelen beogen de uitbreiding en de kwaliteit van fietsparkeergelegen-
heden te verbeteren. Verder heb ik in mijn commissiebrief van 9 oktober 2014 
aangegeven wat mijn ambities zijn voor de komende periode. Voor een belangrijk 
deel dekken deze ambities de door u gedane suggesties. 
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Ten aanzien van uw suggesties voor nieuw gebouwde voorzieningen merk ik op dat 
dergelijke ontwikkelen veel tijd en geld vragen en dat ik niet voorzie dat deze op 
'korte termijn tot stand komen. Waar zich ruimtelijke ontwikkelingen voordoen zal 
ik aansturen op het realiseren van voldoende fïetsparkeervoorzieningen. 

Ik begrijp dat de traagheid van het proces u frustreert. Vanaf volgend jaar is er 
echter geld beschikbaar om zaken aan te pakken. Het bestaan van de werkgroep 
fiets heeft de urgentie om geld beschikbaar te stellen ondersteund en zal hopelijk in 
het komende jaar vorm gaan geven aan haalbare en betaalbare fietsparkeer-
oplossingen met draagvlak. Ik spreek de hoop uit dat u uw constructieve bijdrage in 
deze werkgroep blijft leveren. 

Ik hoop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd, 

lelijke groet, 
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drs. Cora-Yfke Sikkema 


